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SKANDICA RY PÖYTÄKIRJA 10/19 

HALLITUKSEN KOKOUS 10/19 

KE 10.4.2019 KLO 14.30 

@Laurikkala, Feeniks 

 
Paikalla: Veera Puustelli (pj.), Vilma Ääri (sihteeri), Meri Pulkkinen, Maija Vuorio, Sani Uusitalo 
(poistui kohdassa 6i, palasi kohdassa 8e), Saara Naapila, Amanda Grönroos (saapui kohdassa 9e) 
Hallituksen ulkopuoliset jäsenet: Laura Koskinen (poistui kohdassa 10b, palasi ja poistui kohdassa 
11) 
 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 14.31. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksymme esityslistan. 

 

4. Edelliset pöytäkirjat 

Hyväksymme edelliset pöytäkirjat. 

 

5. Posti 

● Viisi Danske Bankin tiliotetta 

● Aurinkolahden lasku ja käyttöohjeet 

 

6. Ilmoitusasiat 

a. Hallituksen kuulumiset 

Skandit ovat piristäneet Maijaa, #skandivoimaa! Maija toi myös kokoukseen herkkuja. Sani on 

yli-innokas muuton suhteen ja on siksi aloittanut jo muuttolaatikkojen pakkailun. Laura kävi 

ennakkoäänestämässä, ja hänellä on tänään gradusemma. Saara on saanut yllättävän tuloksen 

kirjatentistä viisaudenhampaan menetyksestä huolimatta. Vilman allergiaoireet ovat helpottaneet 

hetkeksi. Merillä on hienot uudet silmälasit, ja maailma on kirkastunut. Veera on vähän flunssassa 

mutta odottaa innolla tapahtumia.  

 

b. TYYn ympäristökoulutus 1.4. 
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● Saara ja Severi olivat paikalla. Severistä oli hieno kuva TYYn Instassa.  

● Puhuttiin ympäristöasioista ainejärjestöiden näkökulmasta. Oli mukavaa ja hyödyllistä.  

● SiistiVappu-kisa Instagramissa, hashtagit ovat #siistivappu ja #makevappucleanagain. 

Voittajat saavat ilmaisen käyttöoikeuden Q-talolle. 

● Vappupiknikillä 1.5. on tunnin mittaisia Vappusankareiden siivousvuoroja, joihin voi 

osallistua.  

 

c. Vujupelailu 2.4. 

● Paikalla kuusi skandia. Oli kaunis sää ja hyvät pelit.  

● Jatkossa pohdimme, kannattaako vujuviikolla järjestää ylimääräisiä tapahtumia.  

 

d. KKL:n kopo- ja pj-ilta 2.4. 

● Veera oli paikalla.  

● Puhuttiin kirjojen siirtämisestä Arcanumin kirjastoon ja Arcanumin tulevista kalusteista, 

joita saa käydä arvioimassa Historicumilla huhtikuun loppuun asti.  

● Puhuttiin myös Humanitas-kummiudesta. Kielten ainejärjestöjä kannustettiin olemaan 

aktiivisempia Humanitaassa.  

● Oli hauskaa, ja Veera tutustui uusiin ihmisiin.  

 

e. Träffetid 3.4. 

● Paikalla kävi noin 10 skandia, oli kivaa ja hyviä herkkuja! 

 

f. 51-vuotisjuhlat 6.4. 

● Vujut oli lit ja menestys!  

● Saatiin paljon positiivista palautetta vierailta.  

● Ruoka oli hyvää, ja olimme todella tyytyväisiä Unicaan.  

● Kukkaset olivat kauniita ja hyvä idea.  

● Q-talo oli välivujujen paikkana hyvä ja toimiva.  

● Järjestelyt toimivat moitteettomasti. 

● Poppareita ja pizzaa oli kuitenkin vähän liikaa.  

● Kutsuvieraat kyselivät jo ensi vuoden vujujen perään.  

● Olemme tyytyväisiä sekä vujuihin että toimikunnan suureen panostukseen! 

 

g. SkandiSport: jalkapallo 8.4. 

● Paikalla seitsemän skandia.  

● Sää oli kylmä ja kolea, mutta pelit olivat silti hyviä. 
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● Meri parantui jalkapallotraumoista.  

● Jalkapalloa voisi pelailla SkandiSportissa myös syksyllä. 

 

h. Myyjäiset vol. 3, 9.4. 

● Myyjäisten myynti 88,40 e.  

● Porukkaa oli tavallista vähemmän liikkeellä.  

● Kevään myyjäiset ovat nyt ohi. Syksyn myyjäiset varataan elo-syyskuussa. 

 

i. Koponeuvosto 9.4. 

● Henrik oli paikalla.  

● Puhuttiin yliopiston 10-vuotisstrategiasta. Suunnittelu on käynnissä.  

● Strategian käynnistysseminaari ja -työpaja koko yliopistoyhteisölle on 16.5. klo 10–12.  

● Muistutettiin myös strategian suunnittelun Intra-sivuista. 

● Sähköpostilla on mainostettu Viima-kyselyä. 

● Oli kerätty myös palautetta. Henrik oli saanut hyviä vinkkejä, joista osa on jo käytössä. 

 

7. Talous 

Palasimme Talous-kohtaan, kun Amanda oli saapunut paikalle.  

 

Korvataan: 

● Henrik Hurmelle myyjäismaidot ja paperilautaset 5,94 e 

● Henrik Hurmelle myyjäistarvikkeet 5 e 

● Veera Puustellille myyjäistarvikkeet 5 e  

● Veera Puustellille vuosijuhlien koristeet 31,86 e 

● Meri Pulkkiselle Kaffilan maidot + jätesäkit 6,84 e 

● Meri Pulkkiselle vuosijuhlien pöytäliinat ja kunniakirjojen kehykset 50,90 e 

● Maija Vuoriolle myyjäistarvikkeet 5 e 

● Severi Vuorelle myyjäistarvikkeet 5 e 

● Amanda Grönroosille myyjäistarvikkeet 5 e 

● Sani Uusitalolle vuosijuhlien pizzat 120 e 

  

8. Tulevat tapahtumat 

a. Kostajaiset 11.4. @Yliopistonmäki 

● Huomenna, jee! Pilteillä on suunnittelut mallillaan. Odotamme innolla! 

 

b. Pj-neuvosto 11.4. @Lyn 
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● Kamilla menee.  

 

c. Humanistisähly 16.4. @Sirkkala  

● Tänään on sählykokous, jossa selviää lohkojaot ja muuta käytännöllistä. 

● Skandican joukkueeseen on ilmoittautunut 11 skandia. Toivomme vielä lisää pelaajia ja 

kannustajia paikalle!  

● Sää näyttää aurinkoiselta, joten odotamme innolla!  

● Facebook-tapahtuma on julki.  

● Pieni haalarimerkkitori järjestetään todennäköisesti ennen pelejä ja ehkä pelien aikana. 

Alustavasti haalarimerkkitori alkaa klo 16 ja pelit klo 16.30.  

● Tarvitsemme siis käteiskassan mukaan.  

 

d. Lärarmöte 17.4. @Macciavelli 

● Henrik todennäköisesti menee.  

 

e. Kids Telly! -sitsit m/ Anglica ja Taotao 18.4. @Q-talo  

● Ilmo on sulkeutunut, ja 12 skandia ilmoittautunut.  

● Maksuohjeet tulee ilmoittautuneille sähköpostilla. 

● Kokous ensi maanantaina. 

 

f. Tapahtumajärjestäjän infopäivä 8.5.  

● Sani ei pääse paikalle. Saara miettii vielä, meneekö.  

● Sitova ilmoittautuminen 24.4. mennessä, linkki on tullut sähköpostilla.  

 

g. NMES-rastikierros 12.4. 

● Sani ja Saara menevät pitämään rastia. Muutkin saavat piipahtaa Proffan kellarissa Sanin ja 

Saaran rastilla!  

 

h. Kiipeilypalatsi m/ Forum Romanum 

● Forum Romanum vastasi, että he ovat myös kiinnostuneita järjestämään syksyllä jotakin 

yhteistä toimintaa.  

● Asiaan siis palataan vielä syksymmällä. 

 

i. Syksyn bileet 

● Tällä hetkellä ei ole vielä lyöty mitään lukkoon. 
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j. Pikkujoulusitsit m/ Asteriski 

● Asteriskit eivät ole vastanneet Sanin viestiin.  

 

9. Skandivappu 2019 

a. Wabuompelu 23.4. @Iso kabinetti, Proffan kellari 

● Laitetaan haalarit kuntoon germien kanssa! 

 

b. Wabusitsit 24.4. @TYYn sauna 

● Ilmoittautuminen meni täyteen alle puolessa tunnissa, skrrt! 

 

c. Hyvinvointia etsimässä -iltama 25.4. @Kaffila 

● Ideoita kehitellään vielä! Ainakin Laura on innokas tulemaan!  

 

d. Mökkiviikonloppu 26.–28.4. @Aurinkolahti, Kakskerta 

● Ilmoittautuminen on auki. Toivomme vielä lisää ilmoittautuneita!  

● Muutimme Facebookiin ja Blanketiin, että Aurinkolahti ei siis sijaitse Kakskerrassa, vaan 

Hirvensalossa.  

● S-market Kaarina lupaili meille aamupalatarvikkeita!  

 

e. Vappuaatto 30.4. 

● Pohdimme vielä, missä munkit paistetaan. 

● Boolipaikka on vielä avoin, sillä Saaran viestiin ei ole vastattu.  

 

f. Vappupiknik 1.5.  

● Tarvitsemme pressun.  

 

10. Toimikunnat 

a. Ekskursiotoimikunta 

● Ekskursion alku aikaistuu todennäköisesti päivällä huonojen lentoaikojen takia.  

● Ekskursion uudet päivät ovat siis todennäköisesti 4.–8.9.  

● Sponsoreiden vastauksia odotellaan vielä. 

● Kokous on perjantaina. 

 

b. Vuosijuhlatoimikunta 

● Työ on nyt tehty. Vuosijuhlatoimikunta on saanut paljon kiitosta! 

● Sponsorikuva laitetaan vielä lauantaina Instagramiin.  
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c. Vapputoimikunta  

● Hyvä meininki, kokous huomenna! 

 

11. Meta 

● Veera haluaisi uudistaa nettisivujen rakennetta, esimerkiksi:  

○ jäseneksi liittyminen selkeämmin esille  

○ yritysyhteistyölle oma kohta 

○ tietosuojalauseke parempaan paikkaan. 

● Palautelaatikolle tarvitaan tekijä.  

● Toivomme, että koko hallitus saisi Instagram-tunnukset käyttöönsä, jotta Instagramin 

päivittäminen tapahtumissa olisi helpompaa ja selkeämpää, jos esimerkiksi puheenjohtaja 

tai tiedottaja ei ole paikalla.  

○ Aina, kun joku muu kuin tiedottaja aikoisi postata Instagramiin, siitä täytyisi 

ilmoittaa hallituschattiin.  

○ Tiedottaja tekisi siis kaiken Instagramiin liittyvän itse, ja muilla olisi vain 

poikkeustilanteissa oikeus päivittää tapahtumista.  

● Hallituksen virkistäytymisiltaan on talousarviossa arvioitu käytettäväksi 150 e. Mietimme 

hallituksen virkistäytymistä myöhemmin. 

● Amanda laskee, kuinka paljon haalarimerkkejä on, ja ilmoittaa tilattavan määrän 

seuraavassa kokouksessa. 

● Pohdimme maksupäätettä ja MobilePayta, sillä ne olisivat esimerkiksi myyjäisissä käteviä. 

Amanda kyselee niistä muilta taloudenhoitajilta. 

● Pohdimme myös hallituksen omia paitoja.  

 

12. Seuraava kokous 

Kamilla tekee Doodlen. 

 

13. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 16.16. 


